

Møtt opp: Leder Hugin, Anna Teresa Villar Sundal (kulkom), Susanne Sørli Slettebakken (representant for SP), Styrk Finnøy (vara for PSI PROF), Emilie Høybråten Hansen (OLA), Håkon Wraa Måge (STV), Signe Iversen (PSI B, M, Å), Marwa Nader (UTV), Ane Grieg Rlismæs (samf.geo.), David Johnny Pettersen (Ekstern), Aurora Stetskevitch Møllersen (INTER), Laure Disson (PECOS).

Forfall: Nestleder Emilie Heiberg, André Claxton-Berge (sosiologi), Anita Torsvik (Off.adm), Marthe Linnestad Storo (samf.øko)

Sendt til: Program- og fagutvalg ved SV-fakultetet
Studentutvalget ved SV-fakultetet

Referat fra Studentutvalgsmøte - studieåret 2022/2023

Møtedag: 27. feb. 2023
Møtetid: 16:15-18:00
Sted: Harriet Holters hus seminarrom 140

Konstitueringssaker

Sak nr. 1 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige SVSU-møte

- Sak om Innlegg fra Arbeidslivskoordinator Barbro Kolbjørnsrud var inkludert med feiltagelse, saksnumrene er derfor feil fra sak to og ut.

Godkjenning av innkalling og referat enstemmig vedtatt

Orienteringssaker

Sak nr. 2 Orientering fra SVSU v/leder/nestleder

Intet å redegjøre.

Sak nr. 3 Orientering fra FU/PU

- **PSI (B, M, Å):** Har planlagt mastermøte.
- **OLA:** Skal ha programrådsmøte.
- **Samf.geo:** Planlegger frokostseminar. Skal også på studietur.
- **PECOS:** Driver med en del ulike arrangementer. Har valgt inn nytt PU.
- **INTER:** Intet å redegjøre.
- **PSI (prof):** Skal ha seremoni for nye møbler på PSI.
- **STV:** Jobber med studietur og fagkritisk dag.
- **Kulkom:** Har hatt studietur.
- **UTV:** Har hatt studietur. Planlegger diverse sosiale arrangementer. Fått klager på eksamenspråk på STV1300.

- **Sosialantropologi:** Planlegger hyttetur. Ønsker å ta opp korttilgang for masterstudenter som eventuelt-sak.
- **Ekstern:** Intet å redegjøre.

Sak nr. 4 Orientering fra SVSUs verv

Kontoransvarlig:

- Må finne dato for skapklipp.
- Husk å melde på til kontorvakter.

Forum for studiespørsmål:

- Diskutert læringsassistenter. Det ønskes flere på alle studier.
- Opplever problemer med ChatGPT. Litt usikkerhet rundt hva man skal gjøre. Ønsker å finne ut hva mulighetene er.

Arrangementsansvarlig:

- Roll-up er i boks. Betalingen er registrert hos grafisk senter.
- SP har tatt kontakt med forespørsel om å delta på et SVSU-møte.
- **Leder:** Ønsker å ta det opp til neste møte, men med begrenset taletid. Foreslår å gi 10 min.
- **PSI (B, M, Å):** Vi har begrensede med ressurser til å promotere for dem.

Sak nr. 5 Orientering fra SP

Inter redegjør:

- Mindre endringer i etiske retningslinjer.
- Endringer i styringsdokumenter.
- Det kom sak om representanter fra SUEr skal ha stemmerett for personvalg. Det ble ikke vedtatt.
- Det ønskes ny stilling i arbeidsutvalget. Internasjonal ansvarlig.
- SP positiv til felles video om studentdemokratiet.

Diskusjons- og vedtakssaker

Sak nr. 6 Arbeidslivsdagene ved komité

Leder redegjør:

- Fått ordstyrer til arrangement med PST.

Kulkom redegjør:

- Venter på endelig bekreftelse på noen arrangementer. Avventer litt med matservering siden mye av budsjettet er satt av til andre utgifter i tråd med arbeidslivsdagene. Det er kaffe/te og frukt på alle arrangementer.
- Viktig at promotering av arbeidslivsdagene må komme ut på FU/PU. Fint å dele SVSU sine posts slik at det når flest mulig.
- Neste gang vi arrangerer arbeidslivsdagene anbefales at komitémedlemmene har dette som eneste verv i SVSU.
- **Sosialantropologi:** Gratis mat og kaffe kan trekke flere studenter.
- **PSI (B, M, Å):** Foreslår også at flere jobber med kommunikasjon.
- **Leder:** Foreslår å legge til i vedtektene til SVSU at vi skal begynne tidligere og ha flere som jobber med planleggelse av arbeidslivsdagene.
- **UTV:** Ønsker å høre med samføk om hvordan de løser matservering på arrangement.

Sak nr. 7 Valg av studentrepresentant til dekanvalget 2023 ved Hugin

Leder orienterer:

- Vi trenger studentrepresentant til valgkomiteen av dekan neste høst.
- Foreslår at vi har internt valg i SVSU mellom de som ønsker å stille til dette vervet.
- I komiteen vil man være kontrollorgan for utvelgelsen av ny dekan. Man vil også være ansvarlig for at valget går riktig for seg.

Susanne Sørli Slettebakken stiller som studentrepresentant til valgkomiteen til dekanvalget.
Vedtatt ved akklamasjon.

Sak nr. 8 Saker som blir tatt opp i fakultetsstyret i mars

Leder redegjør:

- Vi har ikke fått sakspapirene så vi utsetter denne saken til neste møte.

Annet

Sak nr. 9 Eventuelt

A)

Sosialantropologi redegjør:

- Det er uklart med
- **STV:** Det har skjedd en forenkling av romtilgangsforespørlene i regi av vakt og alarmsentralen. STV har mistet tilgang til rom i kjelleren og samf.øko. har mistet tilgang til 12. etasje. Ønsker at dette tas opp som sak i nytt møte.
- **INTER:** Ønsker klarere regler for studentbruk av ulike arealer.
- **Sosialantropologi:** Usikker på hvor dette skal tas opp.

B)

INTER redegjør:

- Vi får ikke støtte fra frifond for å lage en video om studentdemokratiet.



C)

PSI (B, M, Å) redegjør:

- Ønsker å promotere for tilretteleggingskjema etter arbeidslivsdagene.

Møtet er hevet 17:07

27. feb. 2023

Beste hilsen

Hugin Dyre Jacobsen

Leder for Studentutvalget ved Det Samfunnsvitenskapelige fakultet

Håkon Wraa Måge

Sekretær for Studentutvalget ved Det Samfunnsvitenskapelige fakultet